
 
KFUM Katrineholms IF 

Org.nr 818500-8045 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte med Katrineholms IF tisdagen den 1 
december 2020 kl 18.30 digitalt via Teams. 
 

Närvarande: Linda Sanderberg, Pernilla Sanderberg Miocic, Ebba Bennich, 

Stefan Dajic, Helena Högbacke, Jasmina Cohodarevic. 

 

Frånvarande: Filip Panic, Ilwaad Aaden, Andreas Karlsson 

 
§1 Mötets öppnande 
Ordförande förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Val av justerare  

Ebba Bennich utsågs att justera protokollet. 

 

§3 Föregående protokoll  
Genomgicks och godkändes. 

 

§4 Rapport från kansliet 

05:or och yngre tränar som vanligt, t o m några nya i stadsdelsserien. 

 

Ny coronainformation från folkhälsomyndigheten och ÖBDF kommer den 15 december. Vi kan 

inte göra annat än att avvakta. 

 

§5 Ekonomi 

Chokladkakor 

Styrelsen föreslår att kansliet gör iordning försäljningsunderlag och blankett för rapportering av 

försäljning. Det vore också bra om kansliet kan förse ledare med chokladkakor som kan delas ut till 

spelare på träningarna. 

 

Maxi blipp 

Ebba och Ilwad ska kontakta Harriet på Maxi. Helena skickade länk till digital kod till gruppen. 

Denna kan vi lägga ut på laget.se och sociala medier, så vi kan få medlemmar, målsmän och andra 

hjälpsamma att använda Maxi-blippen mer. Det går alltså ut på att 1% av summan man handlar för 

på Maxi, betalar sedan Maxi ut till KIF. 

 

Medlemsavgifter 

Endast 166 av 225 medlemmar har betalat medlemsavgiften. 

 

 

 

 

 

 



 

 

§6 Sponsring 

Pernilla och Jasmina jobbar vidare med sponsorer. 

 

Maxi Unitedfonden  

Ebba läser upp mail från Harriet vad som gäller och hur man  sker.. Ex kan vara resa eller 

gemensamt projekt. Svårt i coronatider, men förslag är t ex domarutbildning i vår. 

 

§7 Stadsdelsserien 

Se rapport från kansliet. 

 

§8 Ungdomslagen 

Vi i styrelsen rekommenderar fortfarande att man följer Folkhälsomyndighetens och SBBF:s råd när 

det gäller träning under coronatider. 

 

§9 HA/DA 
Har inte haft träning på ett tag. 

 

§10 Utbildningar 

- 

 

§11 Övriga frågor 

 

- Träningsprogram 

Träningsprogram för de äldre som inte får träna inomhus och tillsammans. Linda ska leta 

efter ett program som använts tidigare och vidarebefordra till Mille och Anneli.  

 

- RF-SISU och SBBF 

17/11 hade styrelsen digitalt möte med RF-SISU och SBBF där vi fick bra respons. SBBF är 

villiga att leda utbildningar på plats här i Katrineholm, både SBBF och RF-SISU hjälper till 

att söka pengar. När vi väl får träffas fysiskt igen, så vill vi utbilda 10-15 ledare och även 

domare. 

 

 

§12 Avslutning 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet         Justeras                                             

  

 

 

 

Helena Högbacke     Ebba Bennich 

 

 

 

 


